
   
  
 

                                         Protokoll fört vid sammanträde med Mariefreds sid 1(3) 
                        församlings kyrkoråd den 23 okt-18. Kl 19.00-21.05 
                        i församlingshemmet. 

 

 
 Närvarande:   

 Tjänstgörande: 
 

  Ordf. Monica Johansson 
  Anna-Christina Berggren 
  Margareta Wolgast 
  Arne Stade 
  Evelina Fäldt 
  Hans Fäldt 
  V.ordf.Tomas Fors 
  Karin Gold Cox 
  Per Vassberg 
  Sven Düring tjg. för Jaya Roos 
  Bo Månsson tjg. för Catarina Hellmark 
  Kh Torbjörn Burvall 

                          Förhinder anmält av: Catarina Hellmark, Jaya Roos 
  Dessutom närvarande:  
  Ekonom Helena Müller  
  Sekr. Pernilla Axelsson 
 

                                                                    § 63 Öppnande 
§ 64 Dagordningens fastställande 
§ 65 Justering 
§ 66 Informationsärenden: 
     1:Begravningsverksamhetens ärenden. 
     2:F.g protokoll. 
     3.Diakontjänsten  
     4.Organisttjänsten 
     5.Komminister på kriminalvårdsanstalten Bondängen 20 % 
     6.Protokoll från arbetsmiljö/skyddsrond 
     7.Resultstrapport tom september. 
     8 Tackkort 
 
Beslutsärenden: 
§ 67 Verksamhetsplan med budget 2019 
§ 68 Församlingsinstruktion.  
§ 69 Svar på motionen från VISK 
§ 70 Fiberanslutning till församlingsexpeditionen 
§ 71 Delegation till personalutskottet. 
§ 72 Rapporter 
§ 73 Avslut 
 
Justering:       

 
              ………………………………          ……………………………….. 

               Ordf.  Monica Johansson               Sekr. Pernilla Axelsson 
      
 
              …………………………………….         
              Anna-Christina Berggren                  Justering i laga ordning anslagen………………..  

 
  

 
 
 



 
 
 
 
                     2 (3) 
 
Före sammanträdet sjungs psalm 25, Kh läser ur Lukasevangeliet   
     

§ 63 
 

Ordf. öppnar sammanträdet. Öppnande 

 
                                                            § 64 
 

Dagordningen godkänns med tillägg av 1 anmälningsärende och 1 beslutsärende   Dagordning             
  

   § 65 
 

    Till att jämte ordf. justera dagens protokoll väljs Anna-Christina Berggren.  Justering 
 

                                                                               
                       § 66                                                                                 Informations- 
                                                                                                                                                                              ärenden                                                                                                                       

   

 1. Begravningsverksamhetens ärenden-Tomas Fors berättar kort om senaste 
     kyrkogårdsutskottet. Tomas ombesörjer att protokollet skickas till Pernilla för  
     vidare utskick. 
 2. F.g protokoll – läggs till handlingarna.  
 3. En ansökan till diakontjänsten har inkommit. Intervju hålls den 7 nov kl 16.00.  
     Hon är ej behörig diakon men ämnar läsa till diakon. 
 4. Organisttjänsten: Susanne Segerholm är sjukskriven 50 %. Olle sköld har lovat ta hand  
     om Kyrkokören Pax Mariae framöver. Agnes Lindberg är tillfrågad om hon 
     kan fortsätta ha Kärnbokören fram till sommaren. Hur det blir med tjänsten framöver 
     är oklart. 
 5. Komminister Elise Bertilsson har tackat nej till tjänstgöra 20 % på Kriminalvårdsanstalten 
     Bondängen. Kh har varit i kontakt med Gunnar Lind, komminister i Högalids 
     församling, som ev. är intresserad av tjänsten på 20 %. 
 6. Ordf. går igenom protokollet från arbetsmiljö/skyddsrond som varit utsänt. 
 7. Resultatrapport tom. september har varit utsänt.- Ekonom Helena Müller går igenom. 
 8. Tackkort från Suzanne Kroon Hahr för uppvaktning på hennes högtidsdag har inkommit. 
      
                                                             

          BESLUTS- 
            ÄRENDEN 

                                                                                     § 67 
 
  Verksamhetsplan med förslag till budget 2019 gås igenom av ekonom Helena Müller. 
  KR beslutar att lämna förslag för budget och verksamhet 2019 vidare för att  
  fastställas av kyrkofullmäktige.  
   
 
                                                                     § 68 
 
 Gruppen som arbetat med att revidera Församlingsinstruktionen har lämnat ett förslag på 
 ny instruktion. Förslaget har varit utsänt och en del kommentarer har kommit in. 
 KR beslutar att anta förslaget till ny församlingsinstruktion och lämna det vidare 
 till kyrkofullmäktige för beslut. Domkapitlet ska sen godkänna den.  
  
 
 
 
 
 
 



 
  
 
 
 
 (3/3) 
 

                     § 69  
 
 
Vänstern i Svenskakyrkan inkom med en motion till kyrkofullmäktige i maj  
gällande att avskaffa arvoden för förtroendevalda i Mariefreds församling. Kyrkorådet har 
fått i uppdrag att bereda ärendet. (§ 15 ) Ordf. presenterar förslag till beslut. 
KR beslutar föreslå Kyrkofullmäktige att avslå motionen ang. avskaffande av  
arvoden till förtroendevalda. 
 
 
                                                                   § 70 
 
Fiberanslutning till församlingsexpeditionen är nödvändig för att medarbetarna ska kunna 
arbeta fullt ut  i GIP, gemensam it- plattform. Kostnadsbilden ligger på ca 169.000 exkl. moms. 
KR beslutar att församlingen ska satsa på att dra in fiber i kungshuset. 
 
 
                       § 71 
 
KR beslutar att ge personalutskottet delegation på att slutföra rekryteringsprocessen  

   av diakontjänsten. 
 
                                                                  § 72 
  Rapporter 
 

                   Kh:s rapport: Litteraturfest hölls i lördags i församlingshemmet och husmor hade café.  
                   Under hösten kommer församlingen ihop med Munkhagskyrkan ordna samtalskvällar. 
                   Den 24 oktober firar vi FN- dagen i kyrkan. Två av församlingens körer medverkar. 

   
                   Byggnadsutskottet: Byggnadsutskottet fick på sitt senaste sammanträde en fin  
                   rundvandring på kyrkogården.  
                   Säkerhetsdörren i sakristian är nu åtgärdad av Tommy S och fungerar som den ska.  

 
Kyrkolivsutskottet: 23 eller 24 mars vill man bjuda in församlingsmedlemmar till en  
sång och psalmkväll i kyrkan. Organist Suzanne Kroon Hahr är positiv till en sådan kväll. 

                   Kh svarar på en fråga om hur nya församlingsbor välkomnas. I nuläget bjuds nya 
                   församlingsbor in till mässan 1:a advent och sen till adventscafé i församlingshemmet. 
 
                   Internationella gruppen: Vid 1:a advent vill internationella gruppen ordna ett lotteri 
                   och efterlyser nu fina gåvor till lotteriet, gåvorna kan lämnas på församlingsexpeditionen. 
 
 
             
                                                                                  § 73 Avslut 
                   
                   Nästa gång, 20 november, är Josephine Hiller inbjuden för att berätta om  
                   barn och familjeverksamheten på öppna förskolan. 
                   Sidorna 139-179 i boken ”Uppdrag förtroendevald” läses till nästa sammanträde.  
                   Mötet avslutas kl. 21.05. 
 

                                                                                                                                            
                     


